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Merksplas, 18 juni 2020 

Verslag 

Zitting van de gemeenteraad van  18 mei 2020 

 

AANWEZIG: Frank Wilrycx, Burgemeester-Voorzitter 

Kris Govers, Monique Quirynen, Karel Lenaerts, Leen Kerremans, 

Schepenen 

Annie Verheyen, Jef Van Accom, Jef Schoofs, Kris Luyckx, Raf 

Verheyen, Tine Van der Vloet, Evelien Willems, Josée Van Aert, Boris 

Kersemans, Koen Staes, Nele Daems, Jan Quirijnen, Jan De Bie, Luc 

Holthof, Raadsleden 

Dries Couckhuyt, Algemeen directeur 

VERONTSCHULDIGD:  

  

 
De gemeenteraad vergadert digitaal (COVID-19) om twintig uur. De verslaggevers van de 

Nieuwe Spetser en van GvA / het nieuwsblad zijn op het platform toegelaten. 

  

Overeenkomstig artikel 33, tweede lid van het gemeentedecreet, werden de notulen van de 

vorige gemeenteraad  ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering van heden, 18 

mei 2020, ter inzage van de leden van de raad gelegd. 

  

Ook werd een afschrift van de notulen van de gemeenteraad  ten huize van elk raadslid 

overhandigd. Deze overhandiging ten huize is gebeurd op 8 mei 2020, datum waarop ieder 

raadslid eveneens de agenda met bijlagen van de raadszitting van heden  werd overhandigd. 

Bijkomende bijlagen en inlichtingen werden eveneens op  ten huize overhandigd. 

Openbaar 

Aanhef 

1. Opening, opmerkingen bij de notulen vorige gemeenteraad en loting van een 

voorstemmer. 

 

 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij de notulen van de vorige gemeenteraad.  

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) merkt op dat er bij het wegtracé van de verkaveling 

Kleirytse Driesen Zuid sprake is van 3 uitvalvalswegen, (nl Cardijnlaan, Koopepad en 

Bredestraat) terwijl Koopepad in feite geen zelfstandige ontsluitingsweg is zodat 62 van de 85 

woningen toch langs het speelplein van de Kleirytse Driesen ontsluiten. Hij vraagt op voorhand 

met de buren te overleggen aangaande de flankerende maatregelen. Hij informeert nog naar 

de timing van de tijdelijke wegversmallingen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat momenteel de stroken worden 

ingetekend en de bloembakken gekozen zijn; 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt of de opname publiek kan worden 

gemaakt; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) zal bekijken ok de opname publiek kan 

worden gemaakt. De verslaggevers van de Nieuwe Spetser en GvA/nieuwsblad zijn als pers 

toegelaten op het forum; 
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Financiën 

2. Fluvius Antwerpen. Intekening op uitgifte aandelen Apt. Goedkeuring. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

de gemeente Merksplas is aangesloten bij de opdrachthoudende vereniging Fluvius Antwerpen; 

Fluvius Antwerpen is aandeelhouder van Publi-T; 

de aangetekende brief de dato 17 april 2020 van Fluvius Antwerpen met als onderwerp 

'uitnodiging intekening uitgifte aandelen Apt'; 

de raad van bestuur van Fluvius Antwerpen heeft in december 2019 beslist om in te tekenen 

op nieuwe aandelen Publi-T voor een totaal bedrag van 8,7 miljoen euro. Publi-T is de holding 

die de hoogspanningsnetbeheerder Elia controleert; 

om de gemeenten de mogelijkheid te geven om te participeren in deze investering en te 

genieten van de bijhorende winst, heeft Fluvius Antwerpen beslist om over te gaan tot de 

uitgifte van 435.376 nieuwe aandelen Apt. Deze aandelen dienen specifiek ter financiering van 

de investeringen in Publi-T en kunnen niet voor andere doeleinden worden gebrukt; 

Budget 

de nieuwe aandelen worden uitgegeven aan een eenheidsprijs van 19,98 euro. Behoudens 

onverwachte omstandigheden zal de dividendopbrengst op de nieuwe aandelen 3,2% bedragen 

en de komende jaren geleidelijk toenemen; 

aan de gemeente Merksplas worden 2.025 aandelen aangeboden voor een totaal bedrag van 

40.459,50 euro; 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1-  In te tekenen op het proportioneel toegewezen aantal aandelen Apt, in casu 2.025 

aandelen aan een eenheidsprijs van 19,98 euro voor een totaal bedrag van 40.459,50 euro. 

Artikel 2-  De volstorting van de nieuwe aandelen Apt te financieren met eigen middelen en de 

volstorting uit te voeren op eenvoudig verzoek van Fluvius Antwerpen. 

Artikel 3-  Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van 

voormelde beslissing en ondermeer kennis hiervan te geven aan de financiële dienst van 

Fluvius Antwerpen via email: johan.verzyck@fluvius.be . 

Gezondheid 

3. Oprichting schakelzorgcentrum binnen eerstelijnszone Middenkempen en 

Kempenland te Turnhout. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

Naar aanleiding van de Corona-crisis zullen de ziekenhuizen en de woonzorgcentra de 

komende periode veel COVID-19-patiënten moeten opvangen. 

Om binnen de eerste lijn de zorgcapaciteit zo goed als mogelijk te benutten wordt er een 

schakelzorgcentrum opgericht per 2 of 3 eerstelijnszones (ELZ). Naar gelang de 

omstandigheden zal dit schakelzorgcentrum de nodige ondersteuning bieden aan de 

ziekenhuizen en woonzorgcentra. 

Voor de ziekenhuizen is het belangrijk dat zij over voldoende bedden kunnen blijven 

beschikken. Schakelzorgcentra kunnen een oplossing bieden voor mensen die medisch gezien 

het ziekenhuis mogen verlaten, maar die (dikwijls om sociale redenen) nog niet naar huis 

kunnen. Tegelijk wil men de instroom in het ziekenhuis beperken tot mensen die complexe 

zorg nodig hebben.  Schakelzorgcentra kunnen daarom ook medisch toezicht bieden voor 

mensen die besmet zijn met COVID-19, niet thuis kunnen blijven, maar nog niet meteen naar 

het ziekenhuis moeten of het ziekenhuis al kunnen verlaten. 
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Wat betreft de woonzorgcentra kan het schakelzorgcentrum ondersteuning bieden door tijd en 

ruimte te maken voor het installeren van een cohortafdeling en door o.a. samen met de 

expertise van verschillende partners onder andere volgende zaken te bekijken: 

 het in kaart brengen van ondersteuningsmogelijkheden voor WZC’s 

 intervisie te organiseren tussen de verschillende WZC’s 

 cohortafdeling in je woonzorgcentrum 

 opleiding rond handhygiëne, druppelcontactisolatie en cohortering 

Volgens de geldende regels voor het beheer van een crisissituatie lopen de informatie en de 

richtlijnen t.a.v. de burgemeesters en lokale besturen via de gouverneurs. Het Vlaams 

Agentschap Zorg en Gezondheid bezorgt alle informatie over de schakelzorgcentra via de 

gouverneurs, die de opdracht aan de lokale besturen geven met betrekking tot de opstart en 

uitbouw van schakelzorgcentra. 

De gouverneur zorgt ervoor date er binnen zijn provincie per combinatie van (ongeveer) twee 

of drie eerstelijnszones een structuur (het schakelzorgcentrum) wordt opgezet (uit draaiboek 

schakelzorg-centrum). Op 29 maart 2020 besliste de gouverneur om voor de eerstelijnszones 

“Kempenland” en “Middenkempen” samen één schakelzorgcentrum op te richten. Turnhout 

werd daarbij als locatie vastgelegd. Voor de oprichting en uitbating van het 

schakelzorgcentrum wordt een stuurgroep “schakelzorgcentrum Kempen” opgericht. 

De twee eerstelijnszones samen tellen in totaal 17 gemeenten. Middenkempen: Grobbendonk, 

Herentals, Herenthout, Kasterlee, Lille, Olen en Vorselaar. Kempenland: Turnhout, Beerse, 

Oud-Turnhout, Vosselaar, Hoogstraten, Rijkevorsel, Merksplas, Ravels, Arendonk en Baarle-

Hertog. 

Motieven 

Het Agentschap Zorg en Gezondheid legt aan de provinciegouverneurs, lokale besturen en 

zorgverleners op om voorbereidingen te starten om schakelzorgcentra op te richten, die 

zorgen voor extra noodcapaciteit en ondersteuning naar aanleiding van de COVID-19 uitbraak. 

De gemeenten willen de nodige afspraken maken over de oprichting van een 

schakelzorgcentrum, onder meer (maar niet beperkt tot) de logistieke voorwaarden, de 

inbreng van middelen, personeel en logistiek, de communicatie en de bestuurlijke en 

democratische terugkoppeling. 

De gouverneur besliste op 29 maart 2020 om voor de eerstelijnszones “Middenkempen” en 

“Kempenland” samen één schakelzorgcentrum op te richten en Turnhout als locatie vast te 

leggen. 

Wanneer vanuit de Vlaamse overheid een duidelijk signaal wordt gegeven om het 

schakelzorgcentrum te activeren, dit zo spoedig mogelijk dient te worden opgestart. 

De opdrachten van het schakelzorgcentrum en de richtlijnen voor de werking ervan worden 

regelmatig gewijzigd door de hogere overheid. Dit maakt dat een wendbare en efficiënte 

beheersstructuur noodzakelijk is. Buiten de operationele werking moet ook de financiering van 

de schakelzorgcentra regelmatig tegen het licht gehouden worden. De financiering wordt in de 

verschillende draaiboeken en richtlijnen immers frequent bijgestuurd. 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt kennis van de beslissing van de gouverneur d.d. 29 maart 2020 tot 

oprichting van een schakelzorgcentrum gelegen te 2300 Turnhout, Graatakker 104. Voor de 

eerstelijnszones “Kempenland” en “Middenkempen” wordt één schakelzorgcentrum opgericht. 

De gemeenteraad verklaart zich akkoord tot het uitbouwen en indien nodig operationeel 

maken van het schakelzorgcentrum onder de hierna bepaalde voorwaarden. 

Artikel 2 

Het schakelzorgcentrum blijft operationeel zolang de hogere overheid het schakelzorgcentrum 

nodig acht en de opening aldus voorschrijft. 

Artikel 3 

Er wordt naar gestreefd om de subsidie van de Vlaamse overheid de volledige kost van het 

schakelzorgcentrum te laten dekken. 

De gemeenteraad verklaart zich akkoord dat - indien de subsidie die wordt verleend door de 

Vlaamse overheid niet kostendekkend zou zijn - eventuele kosten die voortvloeien uit de 

oprichting en uitvoering van de taken van het schakelzorgcentrum Kempen voor de 

eerstelijnszones “Kempenland” en “Middenkempen” worden verdeeld op basis van 
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inwonersaantal van de deelnemende gemeenten. Het inwonersaantal wordt bepaald op basis 

van de stand van het rijksregister op 01/01/2019 met een maximumbedrag van 0,10 EUR per 

inwoner. Indien dit bedrag ontoereikend zou zijn, wordt een nieuwe gemeenteraadsbeslissing 

geagendeerd met een financiële en inhoudelijke motivatie. 

Deelnemende gemeenten zijn Grobbendonk, Herentals, Herenthout, Kasterlee, Lille, Olen en 

Vorselaar, Turnhout, Beerse, Oud-Turnhout, Vosselaar, Hoogstraten, Rijkevorsel, Merksplas, 

Ravels, Arendonk en Baarle-Hertog. 

Dit leidt tot volgende verdeling: 

  

inwonersaantal  

1 januari 2019 

procentuele 

verdeling 

bedrag 

(0,10 EUR /inw) 

ELZ Kempenland       

Turnhout 44 594 16,87% € 4 459,40 

Beerse 18 072 6,84% € 1 807,20 

Oud-Turnhout 13 649 5,16% € 1 364,90 

Vosselaar 11 179 4,23% € 1 117,90 

Hoogstraten 21 297 8,06% € 2 129,70 

Rijkevorsel 12 042 4,56% € 1 204,20 

Merksplas 8 593 3,25% € 859,30 

Ravels 14 977 5,67% € 1 497,70 

Arendonk 13 278 5,02% € 1 327,80 

Baarle Hertog 2 746 1,04% € 274,60 

Middenkempen       

Grobbendonk 11 151 4,22% € 1 115,10 

Herentals 28 148 10,65% € 2 814,80 

Herenthout 9 069 3,43% € 906,90 

Kasterlee 18 651 7,06% € 1 865,10 

Lille 16 521 6,25% € 1 652,10 

Olen 12 497 4,73% € 1 249,70 

Vorselaar 7 853 2,97% € 785,30 

totaal 264 317 100,00% € 26 431,70 

Artikel 4 

De gemeenteraad verklaart zich akkoord dat er een stuurgroep wordt samengesteld die instaat 

voor het dagelijkse bestuur van het schakelzorgcentrum, bestaande uit afgevaardigden van de 

ziekenhuizen, andere zorgactoren en de gemeenten. 

De gemeenteraad gaat akkoord met de voorgestelde samenstelling. 

Deze stuurgroep neemt het effectieve bestuur waar. Indien nodig kan de stuurgroep aparte 

werkgroep oprichten om deeltaken op te nemen.   
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Artikel 5 

Vanuit de stuurgroep wordt periodiek teruggekoppeld naar de verschillende deelnemende 

lokale besturen. Relevante documenten en gewijzigde richtlijnen die een belangrijke impact 

hebben op de werking van het schakelzorgcentrum worden gedeeld. 

Artikel 6 

De gemeenteraad verklaart zich akkoord dat de inzet van niet-medisch en niet-

welzijnspersoneel in beginsel wordt verzekerd door de stad Turnhout. 

Indien blijkt dat de inzet van het personeel van de stad Turnhout ontoereikend is, wordt, in de 

mate van het mogelijke en overeenkomstig de wettelijke bepalingen, personeel van de 

gemeente ter beschikking gesteld voor administratieve en/of logistieke ondersteuning indien 

de stad Turnhout hierom verzoekt. 

Artikel 7 

De gemeenteraad verklaart zich akkoord dat de stad Turnhout wordt aangeduid als 

penvoerende organisatie en de leiding op zich zal nemen van de uitrol en uitvoering van het 

schakelzorgcentrum. 

De stad Turnhout is als penvoerende organisatie bevoegd om binnen de contouren vervat in 

artikel 3 over te gaan tot opvraging van de kosten op basis van bewezen kosten. 

Sport 

4. Erkenning sportverenigingen 2020. Goedkeuring. 

Wetgeving 

- Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

- Het gemeenteraadsbesluit van 18 november 2019 houdende de wijziging van het 

erkenningsreglement sportverenigingen 

Feiten 

35 sportverenigingen dienden een erkenningsdossier in. Alle aanvragende verenigingen 

voldoen aan de voorwaarden zoals beschreven in bijgevoegd erkenningsreglement 

sportverenigingen. 

Adviezen 

Het advies van de sportraad van 6 april 2020 is bijgevoegd. 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

De volgende verenigingen worden erkend als sportvereniging van de gemeente Merksplas: 

1. Atletiekclub Merksplas 

2. Chrissy’s Line Dancers 

3. De Kunstvrienden 

4. Judo Shira Yuri 

5. K Merksplas SK 

6. Karate Zanshin 

7. Katena Wielertoeristen 

8. Kon St Sebastiaansgilde vzw 

9. LRV Merksplas 

10. Badmintonclub Merksplas 

11. Merksplasse Tennisclub vzw 

12. Midweek Specials 

13. TTV De Berketrekkers 

14. Turnkring Rust-Roest 

15. Tafeltennisclub TTK Merksplas 

16. Volleybalclub Merksplas vzw 

17. FC Hoekeinde 

18. FC Sint-Willibrordus 

19. FC De Driesen 

20. FC Gemboeboy 

21. Sir Lancelot 

22. Voetbal Oud-Studenten 

23. FC Chapeau 
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24. Jong KLJ 

25. Coopers 

26. B-reserven 

27. OKRA Sport Trefpunt 55 

28. FC De Spetser 

29. Hy Dance 

30. WTC De Tenierkens 

31. FC Hofzeid 

32. Den Derde Helft 

33. SpetseRR 

34. FC De Bende 

35. Taekwondo Ujeong 

Intergemeentelijke samenwerking 

5. Pidpa. Algemene vergadering van 19 juni 2020. Goedkeuring agenda en 

mandatering van de vertegenwoordiger van de gemeente. 

Wetgeving 

Het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

De statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa; 

Feiten 

De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa 

Brief van Pidpa van 24 april 2020 met agenda en bijlagen : 

-          verslag van de raad van bestuur over het jaar 2019 

-          de jaarrekening over het boekjaar 2019 

-          het verslag van de commissaris over 2019 

-          Toelichting toetredingen/uitbreidingen 

-          Toelichting benoemingen 

-          model als raadsbeslissing; 

  

Op vrijdag 19 juni 2020 om 11 uur organiseert Pidpa een algemene vergadering op afstand. 

De agenda van deze algemene vergadering is als volgt :  

1. 1.       Nazicht van de raadsbesluiten voor de afgevaardigden. 

2. 2.       Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2019. 

3. 3.       Verslag van de commissaris over het jaar 2019. 

4. 4.       Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2019. 

5. 5.       Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris. 

6. 6.       Toetredingen/uitbreidingen van opdracht 

7. 7.       Benoemingen 

8. 8.       Goedkeuring van het verslag van de algemene vergadering. 

Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om deze agendapunten goed te keuren; 

Het gemeenteraadsbesluit van 18 maart 2019 waarbij de heer Koen Staes, gemeenteraadslid, 

Het Steeke 2, 2330 Merksplas (staes.koen@gmail.com  0498/667869) werd aangeduid als 

vertegenwoordiger van de gemeente Merksplas voor alle algemene vergaderingen van Pidpa 

gedurende deze legislatuur; 

Motieven 

De voorgelegde documenten omvatten de verslaggeving omtrent de werking van Pidpa over 

het voorbije jaar 2019. Daarnaast worden nog volgende punten behandeld: toetredingen en/of 

uitbreidingen van de opdracht van Pidpa bij verschillende gemeenten en benoemingen. 

 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1:               Het verslag van de raad van bestuur over het jaar 2019, de jaarrekening 

over het boekjaar 2019 en het verslag van de commissaris worden goedgekeurd. 

  

Artikel 2:               Het verlenen van decharge aan de bestuurders en de commissaris over het 

boekjaar 2019, wordt goedgekeurd. 
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Artikel 3 :              Goedkeuring wordt verleend aan de toetredingen/uitbreidingen van 

opdracht.  

  

Artikel 4 :              Goedkeuring wordt verleend aan de benoemingen.  

  

Artikel 5:               Aan de vertegenwoordiger wordt de opdracht gegeven om op de algemene 

vergadering van 19 juni 2020, overeenkomstig deze beslissing te stemmen evenals op elke 

andere algemene vergadering die wordt samengeroepen ter behandeling van de agendapunten 

van deze algemene vergadering.  

  

Artikel 6:               Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de 

uitvoering van dit besluit en zal onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan 

Pidpa, Desguinlei 246 te 2018 Antwerpen. 

 

6. IKA. Goedkeuring agenda algemene vergadering van 15 juni 2020 en 

mandatering van de vertegenwoordiger van de gemeente. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

de gemeente is aangesloten bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband  ‘de c.v.b.a. 

Investeringsintercommunale voor de gemeenten van de Kempen en het Antwerpse’, afgekort 

tot IKA; 

de gemeente wordt opgeroepen deel te nemen aan de Algemene Vergadering van IKA die 

bijeengeroepen wordt op 15 juni 2020 per aangetekend schrijven van 15 april 2020;  

de gemeenteraad bepaalt het stemgedrag van zijn vertegenwoordiger op de Algemene 

Vergadering; 

de jaarrekening 2019 en de balans per 31 december 2019 is een getrouwe weergave is van de 

financiële resultaten voor het boekjaar 2019 en de commissaris een verslag heeft opgemaakt 

over zijn controlewerkzaamheden, zonder voorbehoud; 

de winstverdeling is een getrouwe uitvoering van de statutaire bepalingen; 

het gemeenteraadsbesluit de dato 18 februari 2019 houdende de aanduiding van mevrouw 

Annie Verheyen, raadslid, Steenweg op Turnhout 216, 2330 Merksplas 

(annieverheyen@scarlet.be 0494/378899) als vertegenwoordiger van de gemeente voor  de 

Algemene Vergadering van IKA gedurende de ganse legislatuur; 

  

Gelet op het feit dat we heden geconfronteerd worden met het coronavirus COVID-19, waarbij 

het op heden niet vaststaat onder welke vorm deze algemene vergadering zal kunnen 

plaatsvinden.   

Gelet op de huidige federale richtlijnen alsook de politiebesluiten van de gouverneurs en de 

informatie via het Agentschap Binnenlands Bestuur omtrent het coronavirus COVID-19 (en de 

mogelijke evolutie in en aanpassing van deze richtlijnen en informatie) en de impact hiervan 

op onderhavige bijeenkomst, wordt gevraagd om een expliciete beslissing over alle 

voorliggende agendapunten. Op deze manier kan desgevallend overgegaan worden tot het 

houden van een schriftelijke algemene vergadering indien dit noodzakelijk mocht blijken. 

Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1 

Na onderzoek van de documenten die bij de oproeping zijn gevoegd, zijn goedkeuring te 

hechten aan de dagorde en de afzonderlijke punten van de dagorde van de algemene 

vergadering van IKA van 15 juni 2020; 

  

1. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering 

2. Jaarrekening 2019 

3. Verslag van de commissaris aan de algemene vergadering 

4. Kwijting van de bestuurders en de commissaris 
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5. Statutaire benoemingen en mededelingen 

  

Artikel 2 – in geval van schriftelijke algemene vergadering 

  

Zijn akkoord te verlenen over elk van de voorliggende agendapunten.  Dit geeft het standpunt 

van de gemeente/stad weer, en dient in geval van een schriftelijke algemene vergadering als 

een bindend akkoord te worden beschouwd en dat opgenomen zal worden in een overzichtslijst 

‘houdende ontvangen inhoudelijke goedkeuringen van de deelnemers’ die gevoegd zal worden 

bij de notulen van bovenvermelde Algemene Vergadering en waarbij de individuele 

gemeenteraadsbeslissingen via het digitaal loket zullen overgemaakt worden aan de 

toezichthoudende overheid. 

  

Artikel 3– in geval van een fysieke algemene vergadering 

  

De vertegenwoordiger van de gemeente/stad die zal deelnemen aan de Algemene Vergadering 

tevens jaarvergadering van de dienstverlenende vereniging IKA op 15 juni 2020 (of iedere 

andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen zijn/haar 

stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 

voormeld artikel 1 en 2 van onderhavige beslissing. 

  

Artikel 4- 

Het College van Burgemeester en Schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 

besluiten en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan het secretariaat van 

intergemeentelijk samenwerkingsverband IKA, ter attentie van het secretariaat (in pdf-versie), 

uitsluitend op het e-mailadres lieven.ex@fluvius.be 

 

7. PONTES. Goedkeuring agenda algemene vergadering van 10 juni 2020 en 

mandatering van de vertegenwoordiger van de gemeente. 

Wetgeving 

het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017; 

Feiten 

de gemeente Merksplas is deelnemer in de intergemeentelijk vereniging PONTES (de 

voormalige Intercommunale Vereniging voor Crematoriumbeheer in de Provincie Antwerpen); 

de uitnodiging vanwege PONTES houdende oproeping voor deelname aan de algemene 

vergadering die zal plaatshebben op 10 juni 2020 met volgende agendapunten 

1.            Algemene vergadering: verslag 18 december 2019 - goedkeuring 

2.            Financiën: balans, resultatenrekening en jaarverslag over het boekjaar 2019 

  - goedkeuring 

3.            Financiën: verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris over de jaarrekening 

  2019 - aktename 

4.            Financiën: verdeling van het batig saldo van de resultatenrekening 2019 - 

  goedkeuring 

5.            Financiën: kwijting aan de raad van bestuur en aan de bedrijfsrevisor- 

  commissaris - goedkeuring 

6.            Varia en rondvraag 

  

de toelichtende documenten van de intercommunale PONTES betreffende de punten vermeld 

op de agenda van de buitengewone algemene vergadering van 10 juni 2020; 

het gemeenteraadsbesluit de dato 18 maart 2019 houdende aanduiding van  mevrouw Annie 

Verheyen, gemeenteraadslid, Steenweg op Turnhout 216, 2330 Merksplas 

(annieverheyen@scarlet.be 0494/378899) voor alle andere toekomstige algemene 

vergaderingen van PONTES tijdens deze legislatuur; 

mailto:lieven.ex@fluvius.be
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Besluit Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Artikel 1: Goedkeuring te verlenen aan de agenda van de buitengewone algemene vergadering 

van 10 juni 2020 goed te keuren. 

Artikel 2:  De afgevaardigde van de gemeente op de buitengewone algemene vergadering van 

PONTES van 10 juni 2020 wordt gemandateerd om overeenkomstig onderhavige beslissingen 

te stemmen. 

Artikel 3: Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van 

onderhavige beslissingen en onder meer afschrift van deze beslissing te bezorgen aan de 

intercommunale PONTES, J. Moretuslei 2 te 2610 Wilrijk. 

Rondvraag 

8. Toelichting stand van zaken COVID-19 en rondvraag. 

Tussenkomsten 

 

deze vragen werden door de fractie N-VA overgemaakt: 

 

COVID-19 vragen 

1. De winkels zijn terug open gegaan. Heeft de gemeente hen ondersteunt op een of 

andere manier? Hoe is de opening gelopen bij hen?  Kunnen de zaken die na 18 mei 

of zelfs nog later ook rekenen op een ondersteuning?  

2. De mondmaskers en de verdeling hier van. Hoe loopt dat ? Passen de filters die men 

vanuit de federale regering krijgt in deze mondmaskers?  

3. De FFP2 maskers zijn verdeeld. Kan u duiden wie maskers heeft gekregen en  

hoeveel maskers ?  

4. Hoeveel PV ’s zijn er in MERKSPLAS uitgeschreven en met welke reden?  

5. De cijfers zijn momenteel al gestegen naar 39 besmettingen in Merksplas. Wat is 

hiervan de reden? Enkel het rusthuis? En hoe verloopt daar de zorg momenteel?  

6. De scholen zijn terug opgestart. Hoe zijn de eerste dagen verlopen? Hoe loopt de 

opvang voor de kinderen die nog niet naar school kunnen?  

7. Wat is de financiële impact tot nu toe voor de gemeente?   

8. Hoe verloopt de algemene werking binnen de gemeente?  Werken er vele mensen 

van thuis uit? Gaan adviesraden nu digitaal door en worden zijn hier ondersteund 

door de gemeente?  

9. Krijgt het sociaal huis ook hier meer aanvragen ter ondersteuning in deze tijden?  

10. Er wordt wekelijks gebeld naar  een deel uit de groep  van 65-plussers die dat 

gevraagd hebben nadat ze een keertje zijn opgebeld in het begin van de crisis.  Hoe 

groot is deze groep nog op het moment die wekelijks worden opgebeld?  

 

Worden ook de mantelzorgers opgebeld? Welke ondersteuning is er voor hen?   

 

Is er contact met AL onze kwetsbare in de gemeente. Ik denk dan bijvoorbeeld aan 

mensen met een beperking . Ook zij hebben nu vaak vele vragen, hoe worden zij 

begeleid vanuit de gemeente?  

 

Hoe zit het op het moment met de huiswerkbegeleiding? Is dit nu weggevallen voor 

hen of worden zij nu ook online ondersteund?  

 

Hoe worden kinderen uit kwetsbare groepen nu ondersteund vanuit het sociaal huis?  

 

deze vragen werden door de fractie Groen overgemaakt: 

 
Corona: 

a. Stand van zaken slachtoffers Merksplas. Van waar die plotse piek in het rusthuis? Is er een 

zicht op hoe dit daar is binnen geraakt? Hoe zit dat in de andere zorginstellingen? Werd ook 

daar intussen iedereen getest?  
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b. Hoe verliep of verloopt de verdeling van de mondmaskers? De eerste lading van 500 

werden verdeeld over mensen die het openbaar vervoer gebruiken. De volgende werden 

gebusd. Zijn al deze maskers ook kwalitatief in orde?  

c. Is het mogelijk om op de speelpleintjes enkel de speeltuigen af te bakenen met linten en niet 

de doorgangen? Vaak worden deze gebruikt als doorsteek/wandel- of fietsweg. Een aantal 

ervan liggen op de routes van de knooppunten. Nu kunnen deze doorsteken niet gebruikt 

worden terwijl veel mensen in eigen omgeving ontspanning zoeken. 

d. Vele Vlamingen zullen hun vakantie noodgedwongen in eigen land doorbrengen: 

i. Is het niet de ideale gelegenheid om de Kolonie als lokale/regionale toeristische 

trekpleister extra in de kijker te zetten? Wandelen en fietsen zijn de activiteiten die 

men kon blijven doen en de Kolonie is een ideale omgeving daarvoor. Eventueel 

kan er een geactualiseerd verhaal gecreëerd worden rond de Spaanse griep en de 

quarantainestal. 

ii. Met het oog op veel thuisblijvers deze zomer. Wordt de mogelijkheid tot het inrichten 

van speelstraten in Merksplas aangeboden en extra in de kijker gezet. Ook zonder 

versoepeling is er ruimte voor spelen nodig. 

e. Telewerken blijft de norm volgens de algemene richtlijnen. Zijn er cijfers rond het telewerken 

bij de gemeente? Hoeveel % werkt er thuis? Welke middelen/maatregelen zijn er genomen 

om thuiswerk mogelijk te maken en aan te moedigen?  

f. Geen Rode Kruis stickeractie op de straat in 2020 omwille van het coronavirus. De online 

stickerverkoop liep van dinsdag 28 april 2020 tot en met donderdag 7 mei 2020 

(www.koopdesticker.be). Wie een sticker koopt, investeert in zijn lokale afdeling. Hierover 

werd niets gecommuniceerd in de gemeentelijke communicatie? Waarom niet? Is dit geen 

gemiste kans om de lokale afdeling te steunen?  

g. Er verschenen in de pers artikelen over wantoestanden in het centrum voor illegalen rond 

het uitblijven van corona-maatregelen. Zijn er stappen ondernomen of gesprekken geweest 

met het centrum zodat ook deze mensen op het grondgebied Merksplas toch de nodige 

bescherming krijgen tegen de uitbraak van het corona-virus?  

 

  

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) geeft een toelichting over de aanpak 

omtrent het Covid-19-virus: 

Volgens cijfers van Sciensano (het nationale instituut voor volksgezondheid) kende Merksplas 

tot enkele weken geleden een lage besmettingsgraad. De plotse stijging is te wijten aan een 

besmettingshaard in het Binnenhof waarbij zowel personeelsleden als bewoners getroffen 

worden door het corona-virus. Helaas met betreurende overlijdens, weliswaar van bewoners 

met onderliggende aandoeningen. Families zijn getroffen waarvoor onze deelneming. Het 

Binnenhof is al tijdig in lock-down zijn gegaan, dit zelfs alvorens de maatregelen van de 

overheid. Intussen is iedereen die daar verblijft en werkt getest en blijven de nodige 

maatregelen om verspreiding in te perken van kracht. Ook andere instellingen hebben de 

nodige maatregelen getroffen omtrent COVID-19. Bij het Zwart Goor zijn zo’n 700 testen 

afgenomen. Diegenen met een positieve test werden in afzondering geplaatst. Ze hebben daar 

nog voldoende testmateriaal voorhanden. Het bezoek wordt stilaan terug toegelaten, het 

dagcentrum gaat open en bewoners kunnen desgevallend eens terug naar huis. Ook Widar 

heeft iedereen getest en daar wordt veel geskypt om contact tussen bewoners en de 

buitenwereld te onderhouden. In de strafinrichting werden geen COVID-19 gevallen gemeld, 

maar ook daar was de regel ‘geen bezoek’ van kracht. Vanuit de strafinrichting werden stoffen 

mondmaskers  gemaakt. Het centrum voor illegalen waar in eerste instantie wel wat heisa was 

heeft de rust terug gevonden, de bezettingsgraad werd verlaagd en ook de instroom van 

nieuwelingen, meestal uit andere gesloten centra, is laag;  

De gemeente is doorgeefluik voor de federale overheid van mondmaskers: De FFP2 

mondmaskers voor de huisartsen en eerstelijnzorgers. De 500 eerste mondmaskers die 

werden verkregen van de strafinrichting werden gebruikt voor de eerste versoepelingsstrategie 

van 4 mei, met name aan de mensen die naar het ziekenhuis moeten en/of die gebruik maken 

van openbaar vervoer. Ook heeft de gemeente mondmaskers aangekocht bij het centrum van 

brandwonden. Op deze manier beschikte de gemeente over voldoende mondmaskers om elke 

inwoner er eentje gratis te geven en deze werden rondbezorgd door vrijwilligers. Een dikke 

http://www.koopdesticker.be/
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dank u wel daarvoor. Filters voor de mondmaskers besteld door de Federale overheid zullen 

worden nog berzorgd door de gemeente. Hoe deze verdeling zal verlopen is nog niet duidelijk; 

De winkels die pas terug open gaan volgen dezelfde disciplines als de winkels die altijd al open 

mochten blijven. Gelukkig bleef een overrompeling uit. Veel gemeenten nemen maatregelen 

om ondersteuning te geven zoals het niet innen van belastingen. De gemeente Merksplas heeft 

20 jaar geleden al de zogenaamde ‘pestbelastingen’ (zoals belastingen op bijvoorbeeld 

drijfkracht, reclameblaadjes, terrasbelasting, etc.) afgeschaft; 

Mits afstand bewaren zullen afspraken bij het gemeentehuis terug naar het min of meer 

normale ritme gaan. Ook de wijkpost van politie zal terug aanwezig zijn. In totaal werden 55 

PV’s in Merksplas uitgedeeld voor overtredingen op één van de COVID-19 maatregelen. 

Telewerken wordt toegepast door een 10-tal gemeentewerknemers. Dit getal is vrij laag 

aangezien de meeste met de fiets kunnen komen werken en de social distancing op de 

werkvloer kan worden gerespecteerd; de belangrijkste reden om thuis te werken is de opvang 

van de kinderen. 

Zo heeft de gemeente kosten gemaakt voor de mondmaskers, extra wasbakken plaatsen in de 

scholen en opvang, maar anderzijds zijn er ook minder inkomsten van huur, personeel wordt 

voor andere zaken ingezet, etc.; ook wordt een verminderde inkomst uit de personenbelasting 

verwacht. 

Scholen zijn terug open voor enkele leerjaren, met name de leerjaren 1en 2 komen volle 

dagen, het 6e leerjaar komt halve dagen naar school en de leerlingen van de leerjaren 3, 4 en 

5 en de kleuters kunnen terecht in de opvang. Bovendien hebben de school nauw contact 

gehouden met kinderen uit probleemgezinnen. Om alles in goede banen te leiden hebben 

zowel de directie, de leerkrachten als de personeelsleden van de gemeente een tandje bij 

moeten steken. 

De welzijnslijn van het OCMW wordt nog steeds door o.a. vrijwilligers bemand. Wekelijks 

worden er 120-tal personen gebeld. 80+’ers worden eventueel aan huis bezocht. 

Deze contacten leiden niet tot meer OCMW-dossiers, wel is een stijgende vraag naar de 

maaltijden aan huis.  

Vanuit het IBO is er ook nauw contact met ouders met een sociaal tarief of met kinderen in de 

inclusieve opvang, anderstalige ouders en ouders die in de zorg werken. 

Huiswerkbegeleiding blijft een zeer belangrijk aandachtspunt. De klasjuf en de zorgcoördinator 

bellen probleemkinderen op en raden hen aan om naar de opvang te gaan. Zo krijgen zij de 

kans voor begeleid pre-teaching om zo mogelijke leerachterstand bij te werken of te 

voorkomen; 

Momenteel worden de laatste instructies in het nieuwe ministeriële besluit uitgewerkt. 

Buitentrainingen op sportvelden van Sporthal, in Carons Hofke of kolonie zullen terug mogelijk 

worden mits reservering vooraf. Ook zal de studieruimte voor studenten terug worden 

opgestart mits strikte inschrijvingen en een vaste plek met de nodige social distancing. 

Muziekschool gaat terug opstarten in het gemeenschapscentrum en 1 lokaal van Qworzó, waar  

de piano staat; 

Ook wordt er nagedacht over initiatieven om Merksplas te promoten. Hiervoor wordt ook 

gerekend op de vele creatieve mensen die Merksplas kent. Er wordt ook gewacht op verder 

instructies i.v.m. zomerkampen, heropening horeca, opening grenzen, …. 

de burgemeester-voorzitter dankt het personeel en alle vrijwilligers voor hun bijdrage in deze 

COVID-19 tijd; 

 

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) zegt dat veel van hun vragen over covid-19 in de 

toelichting beantwoord zijn. Er zijn nog enkele aanvullende vragen. 

 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) wil meer duidelijkheid omtrent de heropening van de 

speelpleinen en ook gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) zou het fijn vinden dat de 

fiets/wandeldoorsteken die door speelpleinen lopen (bijvoorbeeld Korenveld, Kerkenakker/Den 

Heerd) terug vrij worden gemaakt; 

  

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt hierop dat zij wachten op ‘groen 

licht’ van de Federale overheid. De opmerking van de fiets/wandeldoorsteken zal worden 

meegenomen, want het was inderdaad de bedoeling om enkel de speeltuigen af te sluiten en 

niet de fiets/wandelpaadjes; 
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gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt naar speelstraten; 

  

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) wijst er op dat Merksplas reeds 22 

speelpleintjes heeft en dat deze werden ingericht in samenspraak met de buren. Schepen 

Monique Quirijnen (Leefbaar) voegt hieraan toe dat Merksplas per 60 kinderen 1 speelplein 

heeft. Bovendien heeft Merksplas hierbij een sterk dossier dat werd genomineerd voor de titel 

jeugdgemeente van Vlaanderen; 

  

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt zich af of iedereen wel goed op de hoogte is van 

de maatregelen omtrent het niet-gebruik van speelpleinen/voetbalvelden. Zo voetbalden de 

Roemenen nog steeds op de voetbalvelden van de Hoevestraat/Schoondreef; 

  

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) laat weten dat de maatregelen door middel 

van communicatie in het Roemeens ook zijn doorgegeven aan de Roemeense 

seizoensarbeiders; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt zich af de gemeente nog iets kon doen om de 

lokale afdeling van het Rode Kruis verder te steunen. Hun stickeractie met vrijwillige gift is in 

het niet gevallen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de aanpak van het Rode Kruis 

met gratis bedeling van de stickers en een verzoek om een bijdrage te storten verkeerd is 

uitgedraaid. Misschien had men beter de stickeractie in het najaar gedaan. Er zijn heel wat 

nobele initiatieven dit jaar afgelast, zoals moved to help, familiedag Ispahan,…  

gemeenteraadslid Tine Van Der Vloet (N-VA) informeert naar de heropstart van Markdal in het 

licht van de versoepelingmaatregelen; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) zegt dat de instellingen zelf de beslissing in 

handen hebben ingaande de COVID-19 maatregelen en de versoepelingen. Gemeente volgt de  

stand van zaken op en biedt hulp waar nodig. 

gemeenteraadslid Tine Van Der Vloet (N-VA) vraagt of ook mantelzorgers opgebeld worden; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat men tracht zoveel mogelijk 

mensen van de doelgroep te bereiken. Indien de raadsleden mensen kennen, die niet opgebeld 

worden, kunnen ze de gegevens best aan het sociaal huis bezorgen. 

gemeenteraadslid Tine Van Der Vloet (N-VA) polst naar de praktische ondersteuningen voor de 

handelaars, zoals handgel, affiches, stickers, etc.; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) stelt dat handelaars kunnen rekenen op 

steun van Unizo. Affiches en dergelijke kunnen worden gedownload op de website van de 

overheid. Indien nodig kan de gemeente logistieke ondersteuning geven, zoals dit ook in het 

verleden bij hun acties gebeurde. Belangrijk voor de handelaars is dat de gemeente al de 

belastingen voor de handelaars in het verleden al heeft afgeschaft;  

gemeenteraadslid Tine Van Der Vloet (N-VA) informeert naar Nautica; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) repliceert dat ook zij zijn opgestart, maar 

dan niet per leerjaar. er wordt gekeken naar de noden van het kind. Kinderen met de hoogste 

noden hebben voorrang om terug naar school te gaan; 

  

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

'CBS 14/04/2020 - Het college van burgemeester en schepenen keurt de lijst in bijlage 

goed met de overgedragen investeringskredieten en de bijbehorende financiering van 

2019 naar 2020.  De bijlage(n) ‘Overdracht investeringen 2019 tot 2020-

gemeente.pdf’  zijn echter nergens te bekijken. We zouden graag deze lijst ontvangen en 

kunnen we daarover dan ook een toelichting krijgen?' 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de bijlage wordt overgemaakt 

bij het verslag. Het concept van de investeringsenveloppen dat werd ingevoerd met de BBC en 

dat ook een autoriserende rol had, is niet meer hernomen in BBC 2020. Door het verdwijnen 

van de investeringsenveloppen vervalt ook het concept van de verbinteniskredieten en de 

automatische overdracht naar het volgende jaar. De investeringen van 2019 die nog niet 

(volledig) werden uitgevoerd moeten worden overgedragen. Dit is eerder een formaliteit; 

  

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

'CBS 14/04/2020 - de tijdelijk aflopende politieverordening n.a.v. rioleringswerken te 

N124 Steenweg op Turnhout vanaf maandag 4 mei 2020 tot zondag 12 juli 2020.  
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De aannemer staat zelf in voor de signalisatie en de communicatie. Er liep behoorlijk wat 

mis op dat vlak. Werden bewoners en handelszaken tijdig ingelicht? Waarom was er pas 

een eerste algemene mededeling op vrijdag 1 mei (en enkel via sociale media)? Maandag 

4 mei was de heropstart van bedrijven en de omleiding was voor velen een verrassing en 

onvoldoende aangegeven. We lezen tot zondag 12 juli maar de werken zouden mogelijks 

kunnen duren tot oktober? Kan er bijkomende signalisatie komen op het fietspad voor 

dubbele richting?' 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

'De wegenwerken zijn gestart op steenweg op Turnhout en daarrond. In de eerste 

communicatie gingen deze werken tot oktober duren, in de krant van 13 mei konden we 

lezen dat ze tot aan de zomervakantie gaan duren. Wat is de juiste duurtijd van deze 

werken, als men dat nu al kan zeggen uiteraard.' 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de nutsmaatschappijen niet 

meer werkten omwille van COVID-19. De Gouverneur heeft de nutsmaatschappijen 

opgevorderd. Pidpa is zodoende sneller begonnen en ineens met drie ploegen zodat de 

gemeente in snelheid werd genomen. Later heeft AWV nog de omleiding moeten bijstellen 

omdat er in Beerse simultaan werkzaamheden aan de gang waren; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt naar bijkomende signalisatie voor het fietspad dat 

nu tijdelijk in twee richtingen gebruikt wordt; 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat deze week een bord zal 

worden bijgeplaatst om fietsers te waarschuwen voor tegenliggers; 

  

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

'WKK gebouw op de Kolonie werd vergund. Intussen is dit toch al een tijd geleden. 

Wanneer gaat men daar aan de slag en wat gebeurt er nog in dat dossier?' 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de bouwvergunning reeds een 

jaar is afgeleverd. Er werd een voorstel gedaan aan de Regie der Gebouwen en Binnenlandse 

Zaken en Justitie. Uit de signalen die we nu krijgen, blijkt dat ook de federale overheid nu 

gewonnen is voor dit project. Zowel de Europese subsidies als de groenestroomcertificaten zijn 

tijdsgebonden; 

  

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

'Onder de dynamische signalisatie in Kerkstraat en Leopoldstraat zien we een extra bord 

zone 30? Hoe lang is dit al? Kan deze zone 30 ook gecommuniceerd worden?' 

gemeenteraadslid Tine van der Vloet (N-VA) vraagt: 

'Er staan nu plots vaste borden van zone 30 in het dorp, net onder de digitale borden. 

Vanwaar deze keuze? Wat was de visie hierover van de GAV? Waarom is de zone 30 niet 

uitgebreid ?' 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat de aansturingskasten die zich 

op privaat terrein bevinden dienen te worden verplaatst. Zodoende zijn de variabele borden 

door AWV tijdelijk uit dienst genomen en vervangen door vaste borden 30 km/uur; 

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) wijst er op dat er een bord ontbreekt in de 

Schuttershofstraat met aanduiding 30 km/uur; 

  

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

'We zagen intussen de omleiding van de knooppunten aan het fietspad richting Wolfstraat, 

waarvoor dank. We kregen echter vragen van een bezorgde burger ivm de heraanleg van 

de Werfstraat waar te veel, te snel en te zwaar verkeer door komt. Welke maatregelen 

worden er nu genomen en hoe wordt dit opgenomen met de GAV en de bewoners? Wordt 

ook de aansluiting Werfstraat-Hoevestraat in overleg met deze betrokkenen aangepakt?' 

gemeenteraadslid Luc Holthof (N-VA) vraagt: 

1. Frequenter overleg tussen bewoners, gemeente en aannemers via een soort 

“bewonerscomité” dat tijdelijk gedurende de periode van een bepaalde werf wordt 

opgericht. 

2. Dringend overleg met alle inwoners van Werfstraat over verkeerssituatie in hun 

straat na de werkzaamheden: snelheid, verkeersdrempel, verkeer 

landbouwvoertuigen. 
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3. De gemeente moet zich engageren om alle stukjes grond aanpalend aan de 

straatkant van de woningen in de Hoevestraat te herstellen en er een definitieve 

oplossing in te voeren.' 

burgemeester-voorzitter Frank Wilrycx (Leefbaar) antwoordt dat er aan het kruispunt van de 

Hoevestraat naar de Werfstraat geen enkele van de twee verbindingen wordt afgesloten. Er is 

een snelheidsregime van 50 km/uur. Werken brengen immers nu eenmaal altijd een vorm van 

overlast met zich mee. Er werden twee bewonersvergaderingen georganiseerd. De Hoevestraat 

wordt na afloop omleiding terug gefatsoeneerd; 

schepen Kris Govers (Leefbaar) stelt dat hij met de werfleider de straat heeft afgelopen om de 

vragen van de bewoners te beantwoorden en de iedereen welkom is aan de werfkeet; 

  

gemeenteraadslid Jan De Bie (Groen) vraagt: 

‘Kempen eerste vervoersregio met een goedgekeurd openbaarvervoerplan’ lezen we in het 

infomagazine van IOK. Daarin staan opvallende cijfers: ‘71% van de verplaatsingen 

gebeuren met de wagen’ en ‘een mogelijke groei van het busvervoer met 11 tot 12%’. 

Kan er al kort even toegelicht worden wat dit openbaarvervoerplan betekent? Wat zijn de 

volgende stappen die genomen gaan worden? Hoe gaat de gemeente inspelen en 

meewerken aan die groei van het busvervoer?' 

schepen Karel Lenaerts (Leefbaar) antwoordt dat de vervoersregio vier lagen van 

basisbereikbaarheid onderscheidt: trein-net, kernnet de Lijn (tussen grote gemeenten), 

aanvullend net de Lijn (tussen kleine gemeenten) en vervoer op maat. Gemeenten adviseren 

in de eerste twee en mogen de laatste twee ook zelf uitwerken. In Merksplas blijven de 

diensten van de Lijn onveranderd: Dit betekent elke 30 min een bus richting Turnhout, elke 60 

min een bus richting Hoogstraten en een bus richting Brecht/Noorderkempen en enkele 

spitsbussen voor de schoolgaande leerlingen van middelbaar onderwijs naar Turnhout of 

Hoogstraten te brengen. Via deze bussen hebben reizigers een goede aansluiting op de snelbus 

vanuit Turnhout naar Antwerpen (om het kwartier) of trein vanuit Noorderkempen naar 

Antwerpen. 

  

gemeenteraadslid Jef Schoofs (Groen) vraagt: 

'De Antwerpse gouverneur vaardigde op vrijdag 8 mei een tijdelijk captatieverbod uit in 10 

stroomgebieden wegens de aanhoudende droogte. Het captatieverbod heeft betrekking op 

tien stroomgebieden gebieden in de provincie Antwerpen, waaronder het stroomgebied 

van het Merkske. Wanneer volgt de communicatie in Merksplas? Hoe zal dit opgevolgd 

worden?' 

schepen Karel Lenaerts (Leefbaar) antwoordt dat dit captatieverbod op de bovenstroom van ’t 

Merkske er is gekomen omdat er enkele Europese belangrijke vissoorten aanwezig zouden zijn. 

Bovendien wordt captatie amper toegepast op ’t Merkske omdat het debiet te laag is. Dit is dus 

praktisch gezien heel moeilijk. Bovendien met moderne technologieën wordt veelal grondwater 

gebruikt in plaats van captatie, wat inderdaad vroeger wel dagdagelijkse praktijk was. Wel 

mag men nog water uit ’t Merkske nemen om dieren drinken te geven; 

 

 

Aldus gedaan en beslist in zitting datum als ten hoofde. 

 

   

De Algemeen directeur,  De Burgemeester-Voorzitter, 

   

Dries Couckhuyt  Frank Wilrycx 

 


